

HELIOSCIENCE

expertise solaire

Français :

Avec 20 ans d'expérience, Helioscience est qualifiée pour évaluer la sécurité et l'efficacité des produits de photoprotection.

Nous vous proposons tous les tests in vitro et in vivo standardisés pour accélérer vos développements.

Notre expertise réside dans les tests in vitro avec nos méthodes spécialement développées pour les produits avec filtres UV hydrosolubles ou oxyde de zinc afin d'obtenir une bonne corrélation in vitro / in vivo.

Nous commercialisons nos propres plaques de PMMA, supports des tests in vitro.

L'impact environnemental des produits solaires devenant une préoccupation majeure, nous fournissons des tests de biodégradabilité et d'écotoxicité sur différents organismes aquatiques.

English :

With 20-year experience, our laboratory Helioscience is qualified for assessing the safety and efficacy of sun protection products.

We propose all standardized in vitro and in vivo tests to accelerate your development.

Our expertise lies in the field of in vitro testing with our methods specially developed for products containing water-soluble UV filters and zinc oxide to obtain a good correlation between in vitro and in vivo results.

We market our own PMMA plates, in vitro testing support.

Because the environmental impact of sun care products become a major concern, we provide biodegradability and ecotoxicity tests on different aquatic organisms.